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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2015. szeptember 

23-án. 
Az ülés kezdésének időpontja: 18.00 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
Jelen vannak: Kara József, Kara József Zoltánné, Kochnyák Sándor, 

Simonek Antal, Szivek Péter képviselők, 
Radovics Istvánné alpolgármester 
Vöröskői István polgármester 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző 
 

Meghívottak: Dr. Gergely Ákos Humán Bizottság tag  
 
Vöröskői István polgármester: Tisztelettel köszönti a megjelent 

képviselőket. Megállapítja, hogy a megválasztott képviselők száma 7 fő, jelen 
van 7 fő, az ülés határozatképes. Az ülés napirendi pontjai a következőek:  

 
1. Ingatlanügyek 
2. Kerékpáros közlekedés fejlesztési lehetősége   

3. Szociális tűzifa - pályázat 
4. ÉDV Zrt. gördülő fejlesztési terve 2016-2020 
5. Beszámoló az előző üléstől eltelt időszak eseményeiről 

6. Egyebek 
 

 
Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztett napirenddel egyet értenek-e?  
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 132/2015. 
(IX.23.) határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete az előterjesztett napirendet elfogadja. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 

1. Napirendi pont 
Ingatlanügyek 

1. Rittling István 

 
Vöröskői István polgármester: A kérelem, egy ingatlant kivéve 100%-os 
önkormányzati tulajdon.  

Szivek Péter képviselő: Először vizsgáljuk meg, hogy az önkormányzat által 
hasznosítható-e? Mezőgazdaságilag mi akarjuk használni? Esetleg közösen 

tömbösítsünk: az önkormányzati területek és az ő területei is kerüljenek 
közel egymáshoz 
Vöröskői István polgármester: Akkor a jövő hétre derítsük ki!  

 



A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 133/2015. 

(IX.23.) határozata Rittling István ingatlanvásárlási kérelméről 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a döntést elnapolja a 

következő testületi ülésre. Addig megbízza a Pénzügyi Bizottságot és 
Településfejlesztési Bizottságot, hogy vizsgálja meg az eladás feltételeit. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2015. szeptember 30 

 
2.  
 

Kitzing Tamás bérleti igénye  
Vöröskői István polgármester: Kérelmet nyújtott be Kitzing Tamás, hogy 

bérbe vénné az önkormányzati tulajdonú külterületi 0215/6 és 0215/12 
hrsz.-ú ingatlant a szokásos feltételek szerint. Kérelmező jogosult külterületi 
ingatlan bérlésére, így támogatja a kérést. 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 134/2015. 
(IX.23.) határozata Kitzing Tamás ingatlan haszonbérleti kérelméről 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete haszonbérbe adja Kitzing Tamás 
kérelmező részére a kesztölci 0215/6 hrsz.-ú 11376 m2  területű, szántó 

művelési ágú, és a 0215/12 hrsz.-ú 8499 m2 területű, szántó művelési ágú 
ingatlant évi 1.-Ft/m2 áron 10 évre. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester  
Határidő: 2015. október 15. 

 
2. Napirendi pont 
Kerékpáros közlekedés fejlesztési lehetősége 

 
Vöröskői István polgármester: Baloghné Kuruc Bernadett elektronikus 

úton kerete meg az önkormányzatot kerékpárút ügyben. Küldött egy 
honlapcímet, nézzünk utána mennyiben érint minket. Azt is tudjuk, hogy a 
következő útépítéseknél a kerékpárút fejlesztés priorítást élvez. Javaslom, 

vegyük fel a kapcsolatot a Kerékpárosbarát Települések Országos 
Szövetségével, tudnak-e ötletekkel támogatást nyújtani? A település célja 
egyezik a felvetésekkel, a pályázati lehetőségeket használjuk ki! 

Kochnyák Sándor képviselő: Utána kell nézni, mert a környéken nincs 
kiépített kerékpárút, holott nem csak turisztikai célból kellene. 

Szivek Péter képviselő: A Duna parti kerékpárútra rá lehetne csatlakozni, 
ezzel be lehetne kerülni egy nagyobb körbe. 
Kara József képviselő: Hallotta már egy-két embertől, hogy Leányvár felé, a 

vasútállomásra is jó lenne kerékpárral eljutni.  



Radovics Istvánné alpolgármester: Csak úgy keresztbe? Vagy a 10-es 

úton? 
Vöröskői István polgármester: Kérdezi a képviselőket, egyetértenek-e a 

kapcsolatfelvétellel?  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 135/2015. 
(IX.23.) határozata kapcsolatfelvételről a Kerékpárosbarát Települések 

Országos Szövetségével 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete egyetért a Kerékpárosbarát Települések 
Országos Szövetségével történő kapcsolatfelvétellel. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2015. november 1. 
 
3. Napirendi pont 
Szociális tűzifa - pályázat 

 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Röviden összefoglalom az 
előterjesztésbe foglaltakat. A Magyar Államkincstár felhívásában értesítette 

önkormányzatunkat, hogy megjelent a 2015. évi szociális célú tűzifa 
támogatás igénylésére szóló pályázati kiírás. 

E tárgyban a Képviselő-testület két feladata van. Határozatot kell hozni arról, 
hogy az önkormányzat indulni kíván a pályázaton, a szociális célú tűzifában 
részesülőktől ellenszolgáltatást nem kér és vállalja az önerő biztosítását.  

Vöröskői István polgármester: Az előterjesztésben kiküldésre került egy 
határozati javaslat. Arról kell dönteni. Egyébként megvizsgáltuk a 

széntámogatás lehetőségét is, de el lett vetve, mert olyan távolságból és 
minőségben lehetne csak hozzájutni, amit nem érdemes ide szállítani. 
Kochnyák Sándor képviselő: Nem kellene a szénfűtést szorgalmazni már 

csak azért sem, mert sokkal jobban szennyezi a levegőt. 
Vöröskői István polgármester: Határozati javaslat:  
 

Kesztölc község Képviselő-testülete:  
a) a 2015. évi - a települési önkormányzatok - szociális célú tüzelőanyag 

vásárlásához kapcsolódó kiegészítő támogatás igénylésével kapcsolatos 
pályázaton részt kíván venni, így benyújtja pályázatát e tárgyban, 

b) vállalja, hogy a szociális célú tűzifában részesülőktől ellenszolgáltatást 

nem kér,  
c) vállalja, hogy az igényelhető 78 erdei m3 tűzifa igényléséhez szükséges 

bruttó 99.060.-Ft-ot költségvetésében önerőként biztosítja. 

 
Határidő: 2015. szeptember 30. 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
 
Kérdezi a képviselőket, hogy a javaslatot elfogadják-e? 

 



 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 136/2015. 
(IX.23.) határozata a 2015. évi szociális célú tűzifa támogatás 
igénylésére szóló pályázati részvételről 

 
Kesztölc község Képviselő-testülete:  

a) a 2015. évi - a települési önkormányzatok - szociális célú tüzelőanyag 

vásárlásához kapcsolódó kiegészítő támogatás igénylésével kapcsolatos 
pályázaton részt kíván venni, így benyújtja pályázatát e tárgyban, 

b) a pályázat keretében tűzifát igényel, 
c) vállalja, hogy a szociális célú tűzifában részesülőktől ellenszolgáltatást 

nem kér,  

d) vállalja, hogy az igényelhető 78 erdei m3 tűzifa igényléséhez szükséges 
bruttó 99.060.-Ft-ot költségvetésében önerőként biztosítja. 

 
Határidő: 2015. szeptember 30. 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: A vonatkozó BM rendelet még 
nem jelent meg, de a pályázati kiírásban már utalnak arra, hogy legkésőbb a 

tüzelőanyag megvásárlását követő 10. napon a rendeletet hatályba kell 
léptetni. 

 
4. Napirendi pont 
ÉDV Zrt. gördülő fejlesztési terve 

Vöröskői István polgármester: Részletes anyagot küldtek, korábbra kértek 

választ a 2016-20 közötti ÉCS felhasználás tervéről, de a szeptember elején 
küldött anyagot csak kiküldeni tudtam, tárgyalni a szokásosnál így is egy 

héttel előbb fogjuk ma. Több táblázat van benne, ebből a kesztölci anyagok 
érdekesek, továbbá a közös tisztító, aminek dolgaival a gesztor Lányvár 
foglalkozik. Az idei évi is lóg még, mert a kért összeg meghaladja a 

lehetőségünket, amúgy a tavalyi év miatt közel milliós áfát kellett fizetnünk. 
Tervezve csak 6 millió volt februárban, a GFT-ről a költségvetésünk 

jóváhagyása után tájékoztatott az ÉDV gazdaságilag, és legutóbbi ismereteim 
szerint az idei GFT,a szolgáltatókat egyre szorosabban kézben tartó felügyelet 
nem hagyta jóvá. A 2016-2020-ra vonatkozó terveket kiküldtem, átnézve 

javasolható annak elfogadása. A közös szennyvíztisztító vonatkozásában nem 
tudok nyilatkozni, mert Leányvár polgármestere képviseli a három települést 
a közös vagyon tekintetében. Természetesen nem mindegy hogyan, mert 

résztulajdonosként Kesztölcnek is van költsége a tervezett felújításokkal 
kapcsolatban. 

Kérdezi, hogy a Kesztölc községre vonatkozó tervet elfogadják-e? 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 



Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 137/2015. 

(IX.23.) határozata a kesztölci csatornaközmű 2016-2020 közötti 
gördülő fejlesztéséről 

 
Kesztölc község Képviselő-testülete elfogadja az ÉDV Zrt, mint erre kötelezett 
által, a kesztölci csatornaközmű üzemeltetésére készített - 2016-2020 közötti 

- gördülő fejlesztési tervét.  
 

Határidő: 2015. szeptember 30. 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
 
5. Napirendi pont 
Beszámoló az előző üléstől eltelt időszak eseményeiről 

Vöröskői István polgármester:  

 Pályázatot nyújtottunk be főzőkonyha létesítésre, tartalékban 
vagyunk, az építési terv várhatóan szeptember végéig jóváhagyásra 

kerül, de várhatóan a TOP is tartalmaz majd ilyen lehetőséget. 

 A klastrompusztai út vis maiorról határozatot még nem kaptunk. 

 A Klastromi pince vis maior befejezés előtt, elszámolás kezdődik. 

 Óvodabővítési tervkészítés-benyújtás előtt. Földhivatallal 

rendezendő a terület tényleges határa, az egykori építési, 
használatbavételi engedélyek szerencsére az levéltárban 

(Esztergomban) megtalálhatóak voltak.  

 Az ovi energetikai pályázata melybe benne volt a szigetelés is, úgy 

néz ki elúszott, ezt is be kell építeni majd az új tervbe.  

 Klub villanyhálózati pályázatról nincs hír. 

 Útjavítások, árokmunkák folyamatban. 

 TRT készítés folyamatban, szakhatósági nyilatkozatok beérkezési 

határideje lejárt.  

 Köztisztviselők Napja alkalmából Polgármesteri Hivatal kirándult 

Szlovákiába, Pozsony környékére. 

 Mo-i szlovákok Telekgerendási találkozóján vettünk részt, 

ugyanekkor Szivek P. Kara Józsefné Búcson képviselt bennünket. 

 Testületi „összetartás” Gyulán Radovicsné alpolgármester 

meghívására. 

 Alpolgármester Asszonnyal Nyilasi Tibort kerestük fel július 29-én. 

 Időjárástól eltekintve sikeres kenyérszentelés volt aug. 19-én. 

 Emléklap átvétel Klastrompuszta megyei értéktárba vételéről 
Tatabányán polgármester-alpolgármester részvételével. 

 Az elhunyt, egykor az együttműködési szerződést aláíró Veres János 
volt polgármester temetésén képviseltük községünket 

Felsőkirályiban. 

 Művelődési ház új vezetője Klinger Ágnes. 

 Felsőkirályiban falunapon vett részt delegációnk. 

 Pálos mise Klastrompusztán, utána ebéd a Műv. Házban. 

 Szüreti nap előkészítése megfelelő ütemben folyik 



 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 138/2015. 
(IX.23.) határozata az előző üléstől eltelt időszak eseményeiről szóló 
beszámolóról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja az előző üléstől eltelt időszak 

eseményeiről szóló beszámolót. 

Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 

6. Napirendi pont 
Egyebek 

 

Vöröskői István polgármester: Idősek Napja előkészítésével kapcsolatban 
merült fel egy kis probléma. Korábban időpontot kért partnertelepülésünk 
volt iskolaigazgatója, jelenleg a szomszédos település polgármestere, egy Szt. 

Kelemen kiállítás megtartására. Mi a szeptember 28-al kezdődő hetet adtuk, 
ők ebből napként okt 1-et választották nyitási napként. Mivel az idősek 

kiértesítése most kezdődik, kérem a testületet, az idősek napjáról szóló 
határozatot úgy módosítsuk, hogy annak időpontja október 2. legyen az 
időbeli átfedés megszüntetése érdekében.  

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 139/2015. 
(IX.23.) határozata az idősek napja időpontjának módosításáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete módosítja az Idősek Napja 
megtartásának napját. Az új időpont: 2015. október 2. péntek.  

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2015.október 2. 
 
Vöröskői István polgármester: Pintérné levelét kiküldtem, lényege, hogy 

egy utcabál alkalmával vandál módon összetörték használaton kívüli 
üzlethelyiségének ablakát. Ennek javításához kéri az önkormányzat 

segítségét.  A rendőrség is intézkedett az ügyben, az elkövetőket megtalálta.  
Simonek Antal képviselő: Ő is nagyvonalú volt, mikor szlovák napon 
odaadta a helyiségét használatra.  

Vöröskői István polgármester: E levél alapján nem, de szociális alapon 
igen, lehet segíteni. Fel kell erre hívni a figyelmét. 
 

TOP várható pályázati lehetőségekről szóló anyagot kiküldtem. Elő kell 
készíteni a lehetséges terveket, bármilyen célra, párhuzamosságok is vannak 

pályázatok között, érdemes terveztetni. Vízrendezési terv előkészítés alatt 
van. A Klastromi út kerékpárúttal való ötvözése esetleg jelenthet sikeres 



pályázatot. Azért lett kiküldve, hogy tanulmányozzátok, hátha van valakinek 

olyan ötlete, mely eddig még nem merült fel.  
 

A HÉSZ további módosítására van szükség, mert – mint már arról korábban 
volt szó – az 1982-es bővítés alkalmával túl lett az épület építve. Mint most 

kiderült, övezeti határt is átlép, így azt csak HÉSZ módosítással lehet 
korrigálni. Tegnap itt volt a tervező, s megbeszéltük, hogy ezt is tegye bele. 
Ehhez egy határozatra van szükség.  

Határozati javaslat: HÉSZ módosítás kiegészítése, óvodánál övezeti 
módosítás.  
Kérdezem a Képviselőket, hogy a javaslattal egyetértenek-e? 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 140/2015. 
(IX.23.) határozata a HÉSZ módosítási tartalmának kiegészítéséről 

 
A Képviselő-testület a rendezési terv módosításának tartalmát az alábbiakkal 

egészíti ki: 
- kerüljön Vt-1 övezeti besorolásba a 1305/3-as hrsz.-ú, Lf-K övezetbe sorolt 
ingatlanból akkora rész, melyen az óvoda 1982-es bővítése során, túlépítés 

következtében már igénybe lett véve, hogy lehetővé váljon a meglévő 
állapotnak megfelelő telekalakítás. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2015. december 31. 

 
Radovics Istvánné alpolgármester: Részt vett az Ister-Granum ülésén, ahol 
többek között szó volt pályázatokról. A lehetőségek nagy részét elviszi a 

három híd, de kis projetekre lehet alap: kerékpáros turizmus, 
természetvédelmi örökség. Vállalkozóval lehetne együtt pályázni, pl. Szivek 

féle szállodával, bővül a pályázati lehetőség. 
Kara József a Humán Bizottság elnöke: Fix időpontban tervezi összehívni 
a bizottságot, minden hónap második szerdáján, 14 órakor, és a testületi 

ülések előtt. 
Radovics Istvánné alpolgármester: Őszi újság anyagához már gyűjtik az 
anyagot, jó lenne, ha méltatás jelenne meg mindazokról, akik augusztus 20-

án kitüntetést kaptak. 
Vöröskői István polgármester: Az ülésen egyéb nem hangzott el, 

mindenkinek köszöni a megjelenést, az ülést bezárja. 
 
 

 
 
 

 
 

Vöröskői István    Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 
polgármester      jegyző 


